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ZÁPIS ze schůze rady č. 21/2024
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 6. 11. 2024, čas: 13:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (3) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Gabriela Poppová, Jiří Strnad
Hosté:
Zapisovatel/ka: ███████████████

Přítomno je 3 členů a rada je usnášeníschopná.
Jednání zahájeno 06.11.2024 v 12:32:26

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:32:58
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 12:32:59
Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:33:14

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:33:44

Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Výběr nového nájemce – Nerudova 1072/5 3+kk
5. Smlouva o poskytování služeb souvisejících s provozem elektrického zařízení
6. Pronájem části pozemku p.č. 4740/1 o výměře 4x1 m
7. Pronájem části pozemku p.č. 86/1 o výměře 175 m2
8. Narovnání nájmu pozemku pro podnikatelskou činnost
9. Úprava cen nájmů majetku města Hrušovany nad Jevišovkou
10. Záměr pronájmu části pozemku 4736/46 o výměře 38 m2
11. Záměr prodeje části pozemku p.č. 5958/1 o výměře 20 m2
12. Záměr prodeje pozemků p.č. 12570 o výměře 14 m2, p.č. 4832/56 o výměře 34 m2 a p.č. 12564 o
vým. 140 m2
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13. žádost o krátkodobou výpůjčku - Čertovina na zámku
14. žádost o krátkodobou výpůjčku - Adventní svařáček
15. žádost o krátkodobou výpůjčku - Hrušovany open Z.S.
16. Revokace usnesení UR-28-2/24
17. Karavanové stání
18. Vyhrazené parkoviště
19. Návrh dotačních programů 2025
20. Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2025
21. Informace o aktuálním stavu plnění rozpočtu za období 1-9/2024
22. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025 - 2026
23. Základní rámec podpory na rok 2025
24. Výsadba stromů v Hrušovanech nad Jevišovkou - poptávkové řízení
25. Krytý bazén - pořízení UV lampy na odstranění vázaného chlóru
26. Poskytování bezpečnostních služeb - výběr nabídky
27. Sportovní hala - návrh na úpravu otevírací doby o vánocích
28. Zápis z jednání Valné hromady DSO CS BV č. 2/2024
29. Žádost o uzavření školní jídelny Základní školy Hrušovany nad Jevišovkou, v době vánočních
prázdnin
30. 2.stupeň základní školy Hrušovany nad Jevišovkou - zeleň
31. Různé

Diskuze zahájena v 12:33:45
V 12:38:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 32 - Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330075736/001-
GPM
- doplňuje se bod č. 33 - Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330074084/001-
GPM
- doplňuje se bod č. 34 - Dodatek č.1 ke SoD na akci ,,Dětské hřiště na ulici Sadová v
Hrušovanech nad Jevišovkou“
- doplňuje se bod č. 35 - Dodatek č.1 ke smlouvě o právu provést stavbu
- doplňuje se bod č. 36 - Žádost o finanční příspěvek
- doplňuje se bod č. 37 - Kalendáře 2025
- doplňuje se bod č. 38 - Žádost o pronájem prostor sportovní haly
- doplňuje se bod č. 39 - Základní škola
- doplňuje se bod č. 40 - Odpady textilu
Hlasování
pro: (3) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-309-21/24
zodpovídá:
termín: IHNED (6. 11. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:39:04

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:39:16

Důvodová zpráva:

Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022 bylo celkem 35 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30.11.2022 bylo celkem 22 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-55-24/22).
Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 5/2023 ze dne 22.3.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17. 4. 2023 bylo celkem 26 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10. 5. 2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023 bylo celkem 9 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023 bylo celkem 7 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023 bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 12/2023 ze dne 31.7.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023 bylo celkem 18 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 14/2023 ze dne 13.9.2023 bylo celkem 25 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023 bylo celkem 25 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023 bylo celkem 23 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 20/2023 ze dne 27.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 21/2023 ze dne 4.12.2023, bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 22/2023 ze dne 18.12.2023, bylo celkem 14 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, bylo celkem 18 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, bylo celkem 17 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024, bylo celkem 22 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 5/2024 ze dne 26.3.2024 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2024 ze dne 10.4.2024 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2024 ze dne 15.4.2024 bylo celkem 22 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 8/2024 ze dne 29.4.2024 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 9/2024 ze dne 15.5.2024 bylo celkem 3 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 10/2024 ze dne 22.5.2024 bylo celkem 20 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 11/2024 ze dne 5.6.2024 bylo celkem 18 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 12/2024 ze dne 19.6.2024 bylo celkem 3 usnesení , všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 13/2024 ze dne 3.7.2024 bylo celkem 11 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 14/2024 ze dne 24.7.2024 bylo celkem 18 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 15/2024 ze dne 13.8.2024 bylo celkem 21 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 16/2024 ze dne 29.8.2024 bylo celkem 11 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 17/2024 ze dne 5.9.2024 bylo celkem 2 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 18/2024 ze dne 18.9.2024 bylo celkem 1 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 19/2024 ze dne 30.9.2024 bylo celkem 32 usnesení,2 usnesení přetrvávají
(UR-273-19/24, UR-271-19/24).
Ze schůze RM č. 20/2024 ze dne 14.10.2024 bylo celkem 10 usnesení, všechna usnesení jsou přijatá.
RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30.11.2022, ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023, ze schůze RM č. 5/2023 ze
dne 22.3.2023, ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17.4.2023, ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10.5.2023,
ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023, ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023, ze schůze RM
č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023, ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023, ze schůze RM č. 12/2023
ze dne 31.7.2023, ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023, ze schůze RM č. 14/2023 ze dne
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13.9.2023, ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023, ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023,
ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023, ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023, ze schůze
RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023, ze schůze RM č. 20/2023, ze schůze RM č. 21/2023, ze schůze RM
č. 22/2023, ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, ze
schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024, ze schůze RM č.
5/2024 ze dne 26.3.2024, ze schůze RM č. 6/2024 ze dne 10.4.2024, ze schůze RM č. 7/2024 ze dne
15.4.2024, ze schůze RM č.8/2024 ze dne 29.4.2024, ze schůze RM č. 9/2024 ze dne 15.5.2024, ze
schůze RM č. 10/2024 ze dne 22.5.2024, ze schůze RM č. 11/2024 ze dne 5.6.2024, ze schůze RM č.
12/2024 ze dne 19.6.2024, ze schůze RM č. 13/2024 ze dne 3.7.2024, ze schůze RM č. 14//2024 ze
dne 24.7.2024, ze schůze RM č. 15/2024 ze dne 13.8.2024, ze schůze RM č. 16/2024 ze dne
29.8.2024, ze schůze RM č. 17/2024 ze dne 5.9.2024, ze schůze RM č. 18/2024 ze dne 18.9.2024, ze
schůze RM č. 19/2024 ze dne 30.9.2024, ze schůze RM č. 20/2024 ze dne 14.10.2024.
Diskuze zahájena v 12:39:17
Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:39:50
V 12:48:30 přišel Jiří Strnad, přítomni 4 radní.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Gabriela Poppová

4. Výběr nového nájemce – Nerudova 1072/5 3+kk (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:53:01

Důvodová zpráva:

Nájemnice bytu Nerudova 1072/5 o velikosti 3+kk paní ████████████████ se přestěhovala do
bytu Maxe Dvořáka 1073. Je potřeba vybrat nového nájemce.
Diskuze zahájena v 12:53:02
Radní posuzovali zájemce o tento byt a také body, kterých žadatelé dosahují.
Z důvodu toho, že se bude byt rekonstruovat po 20 letech opotřebení (bude probíhat výměna lina a
lišt, atd. ), radní tento bod odročili.
Úkol : ██████████████████ udělat tabulku ohledně výměny kotlů v městských bytech na ulici
Nerudova.
V 12:57:38 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "E. Volná") v
tomto znění:
RM odročuje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 5, Nerudova 1072, Hrušovany nad
Jevišovkou z důvodu rekonstrukce bytu po 20 letech opotřebení.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-310-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 1. 2025
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:57:47

5. Smlouva o poskytování služeb souvisejících s provozem
elektrického zařízení (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:58:56

Důvodová zpráva:

Společnost EG.D, a.s., se sídlem Lidická 1873/36, Černá Pole, 602 00 Brno, IČO: 28085400, DIČ:
CZ28085400 zaslala návrh nové smlouvy pro poskytování služeb souvisejících s provozem
elektrického zařízení, která má nahradit smlouvu současnou. Jedná se o zvýšení ceny dle ceníku
služeb a o zakomponování aktuální legislativy. Původní smlouva byla uzavřena dne 24. 4. 2017.
Jedná se o provozování transformátoru u ČOV. Původní cena za roční údržbu činila Kč 6.742,00 bez
DPH, současná cena činí Kč 11.370,00 bez DPH.
Diskuze zahájena v 12:58:57
██████████████████ informoval radní, že z důvodu údržby trafostanice zvýšen nájem o 68,6
%.
Telefonováno s oblastním pracovníkem ohledně tohoto bodu.
V 13:01:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Bc. Vratislav Kuna") v
tomto znění:
RM schvaluje uzavření Smlouvy o poskytování služeb souvisejících s provozem
elektrického zařízení s firmou EG.D, a.s., se sídlem Lidická 1873/36, Černá Pole, 602 00
Brno, IČO: 28085400, DIČ: CZ28085400.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-311-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 20. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:01:41

6. Informace o aktuálním stavu plnění rozpočtu za období 1-9/2024
(bod číslo 21)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel █████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:12:19

Důvodová zpráva:

Předkládám RM informace o aktuálním stavu plnění rozpočtu za období 1-9/2024.
Diskuze zahájena v 13:12:20
Jedná se o aktuální informace plnění rozpočtu za období 1-9/2024.
Diskuze ohledně projektové dokumentace , např. čistění rybníku Pošťák. Některé projekty
rozpracované a některé již splněné.
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Rada bere materiály předložené k bodu č. 21 - Informace o aktuálním stavu plnění rozpočtu
za období 1-9/2024 na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:21:10

7. Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2025 (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel █████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:21:44

Důvodová zpráva:

Předkládám RM návrh Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2025
Právní rámec:
V zákoně č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v § 13 odst. 1 je uvedeno, že
nebude-li rozpočet schválen před 1. lednem rozpočtového roku, řídí se jeho rozpočtové hospodaření
v době do schválení rozpočtu pravidly rozpočtového provizoria. Jelikož rozpočet na rok 2025 nebude
schválen před 1. lednem 2025 hospodaření se řídí dle následujícího rozpočtového provizoria.

Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2025

Město Hrušovany nad Jevišovkou bude hospodařit v roce 2025 dle rozpočtového provizoria a to bude
mít účinnost do schválení rozpočtu na rok 2025 podle § 13 zákona číslo 250/2000 Sb., o
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů.

Výdaje včetně financování budou čerpány do výše 60% z upraveného schváleného rozpočtu roku
2024.

Nové investiční akce nebudou zahajovány s výjimkou investičních akcí, které mají pro rok 2025
financování zajištěno a jsou zastupitelstvem města schváleny. Na tyto investiční akce budou
uvolňovány finanční prostředky v souladu se smlouvami uzavřenými v roce 2024 a letech
předcházejících, a to v nezbytně nutném rozsahu.

Finanční prostředky budou zabezpečeny z daňových příjmů, nedaňových příjmů, kapitálových příjmů,
přijatých dotací a případného přebytku hospodaření roku 2024.

Rozpočtové příjmy, výdaje a financování uskutečněné v době platnosti rozpočtového provizoria se
stávají příjmy, výdaji a financováním rozpočtu 2025 po jeho schválení v zastupitelstvu města.
Diskuze zahájena v 13:21:45
████████████████████ informovala radní ohledně pravidel rozpočtového provizoria na rok
2025.
Radní diskutovali nad mandatorními výdaji.
V 13:28:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Věra Vráblíková")
v tomto znění:
RM doporučuje ZM schválit Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2025.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-312-21/24
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zodpovídá: ████████████████████
termín: 20. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:28:55

8. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025 - 2026 (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel I████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:29:14

Důvodová zpráva:

Předkládám RM návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025 - 2026.
Diskuze zahájena v 13:29:15
████████████████████ informovala radní ohledně návrhu střednědobého výhledu, kde je ze
zákona dána povinnost zastupitelstva, aby se schválil střednědobý výhled minimálně na dva roky
dopředu než je schválený rozpočet. V rozpočtu musí být vždy počítáno s úroky.
V 13:35:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
RM doporučuje ZM schválit návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2025 - 2026.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-313-21/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 20. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:35:25

9. Základní rámec podpory na rok 2025 (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel █████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:35:47

Důvodová zpráva:

Předkládám RM návrh Základního rámce podpory na rok 2025. Navrhovaný celkový objem dotací je
o 70 tis. Kč vyšší než byl v roce 2024. Jedná se o navýšení Oblasti podpory Volný čas + sociální a
rodinná politika + kultura o 20 tis. Kč, dále Prevence a požární ochrana o 50 tis. Kč.

Základní oblasti Programu podpory na rok 2025:
Sport a vzdělávání
Volný čas + sociální a rodinná politika + kultura
Prevence a požární ochrana
Individuální dotace

Návrh Základního rámce podpory na rok 2025:
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Oblast podpory
Celkový objem
finančních
prostředků

Popis.

Sport a vzdělávání 900 tis Kč Všechny sportovní kluby v Hrušovanech nad
Jevišovkou

Volný čas + sociální a
rodinná politika + kultura 400 tis Kč

Jednorázové příspěvky na kulturní, sportovní
akce pořádané spolky kromě sportovních v
Hrušovanech nad Jevišovkou

Prevence a požární ochrana 250 tis Kč
Neinvestiční/investiční příspěvek
profesionálním hasičům v Hrušovanech nad
Jevišovkou

Individuální dotace 25 tis Kč

Celkový objem finančních
prostředků pro rok 2025 1 575 tis Kč

Návrh – Výše a podíl dotací dle dotačního titulu:

Dotační titul
Minimálni
částka dotace
(v tis. Kč)

Dotace (v %) Spoluúčast
žadatele (v %)

Maximální
částka dotace
(v tis. Kč)

Sport a vzdělávání - sportovci 50
80%
100% u
vybraných
výdajů

20% 600

Volný čas + sociální a rodinná
politika + kultura 1 80% 20% 80

Prevence a požární ochrana –
příspěvek profesionálním
hasičům v Hrušovanech n J.

50 90% 10% 250

Individuální dotace 1 80% 20% 15

Základní rámec Programu podpory na rok 2025 včetně výše a podílu dotací dle dotačních titulů byl
schválen ZM dne…………………., usnesením č……………………….
Diskuze zahájena v 13:35:48
████████████████████ předkládá RM návrh základního rámce podpory na rok 2025, v
textové části je navýšena částka 70 000Kč oproti roku 2024 a je ve volném čase sociální a kulturní
politika na 400 000Kč a dále je změna prevence požární ochrany zvýšena na 50 000Kč. Celkový
objem finančních prostředků na rok 2025 - 1575 000Kč.
Dále upozornila na textovou změnu v základním rámci proti roku 2024- ve volném čase sociální a
kulturní politika. Do popisu dopsáno, že se jedná o jednorázové příspěvky na kulturní, sportovní akce
pořádané spolky kromě sportovních klubů v Hrušovanech n. J. Úprava by se týkala jenom v okruhu
žadatelů a text by zněl :
Žadatel je PO (vyjma spolků, který vykonává pravidelnou činnost sportovních klubů pro děti
a mládež),
a dále úprava na str. 3 (administrace žádosti o dotace a následující postupy, tj. připraví pro
pracovní skupinu písemný materiál pro hodnocení žádosti včetně přípravy bodování).
Město poskytne spolkům částku ve výši 400 000Kč (každý spolek obdrží částku ve výši 80 000Kč).
V 13:49:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
RM doporučuje ZM schválit Základní rámec podpory na rok 2025.
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Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-314-21/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 20. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:50:44

10. Vyhrazené parkoviště (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:58:29

Důvodová zpráva:

Dne 29.10.2024 podala firma LH-okna s.r.o. žádost o vyhrazené parkoviště 5 míst před provozovnou
na ulici Nádražní 136. Je zde 8 parkovacích míst, kde tři má v užívání zdravotní ordinace Neurologie
point. Žádají z důvodu, že na parkovišti parkují občané, kteří pracují v centru města a blokují
parkoviště pro zákazníky jejich firmě. Užívání vyhrazeného parkování je uvedeno ve vyhlášce o
místním poplatku za užívání veřejného prostranství 5/2023. Paušální částka za jedno místo je 500
Kč/rok. Žádost je přílohou.
Diskuze zahájena v 13:58:31
███████████████ informuje radní ohledně vyhrazených parkovišť.
Jedná se o užívání veřejného parkoviště.
Radní Strnad navrhnul vyhrazené parkoviště pro dvě vyhrazené parkovací místa.
V 14:03:47 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "J. Strnad") v
tomto znění:

RM schvaluje firmě LH-okna s.r.o., IČO: 26895501 užívání veřejného prostranství - 2
vyhrazených parkovacích míst, Nádražní 136.
Hlasování
pro: (3) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (1) Ing. Věra Vráblíková
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-315-21/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 20. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:04:18

11. Pronájem části pozemku p.č. 4740/1 o výměře 4x1 m (bod číslo
6)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:04:27

Důvodová zpráva:

pronájem části pozemku p.č. 4740/1 o výměře 1x4 m v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
Druh pozemku : orná půda
žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████

Žadatel žádá o pronájem části pozemku p.č. 4740/1 o výměře 1x4 m k užívání jako terasa.
RM usnesením UR-242-15/24 ze dne 13.8.2024 povolila rozšíření teras.
RM usnesením UR-279-19/24 ze dne 30.9.2024 schválila záměr pronájmu
na úřední desce bylo vyvěšeno od 2.10.2024 do 18.10.2024

Výše nájmu: 4 Kč – prvních 25 m2 pozemku, 2 Kč – zbytek výměry nad 25 m2
celkem 16,- / rok + inflační doložka aktualizovaná každý 1. leden
Diskuze zahájena v 14:04:28
Tento bod projednán po bodě č. 19. Omylem odkliknut.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:04:52

12. Návrh dotačních programů 2025 (bod číslo 19)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:05:11

Důvodová zpráva:

Předkládám RM návrhy dotačních programů na rok 2025, které byly předloženy již finančnímu
výboru dne 7.10.2024. Dotační programy zůstávají ve stejném znění jako v roce 2024. Částky jsou
uvedeny předběžně, dle návrhu základního rámce. Budou doplněny na základě schváleného
Základního rámce na rok 2025. Datumy budou doplněny dle konání zastupitelstva.
Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:

FV doporučuje zastupitelstvu města schválit dotační programy na rok 2025.
Diskuze zahájena v 14:05:12
██████████████ informovala radní ohledně dotačních programů na rok 2025.
Dotační programy byly probrány na finančním výboru.
Tajemník informoval, že úpravy v dotačních programech jsou v rámci schvalování rámce, viz bod č.
23.
Proběhla diskuze ohledně bodování - jednotlivá kritéria pro poskytnutí dotace.
V 14:10:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM doporučuje zastupitelstvu schválit návrhy dotačních programů na rok 2025.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-316-21/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 20. 11. 2024
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:12:46

13. Pronájem části pozemku p.č. 4740/1 o výměře 4x1 m -
pokračování (bod číslo 41)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:17:43

Důvodová zpráva:

pronájem části pozemku p.č. 4740/1 o výměře 1x4 m v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
Druh pozemku : orná půda
žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████

Žadatel žádá o pronájem části pozemku p.č. 4740/1 o výměře 1x4 m k užívání jako terasa.
RM usnesením UR-242-15/24 ze dne 13.8.2024 povolila rozšíření teras.
RM usnesením UR-279-19/24 ze dne 30.9.2024 schválila záměr pronájmu
na úřední desce bylo vyvěšeno od 2.10.2024 do 18.10.2024

Výše nájmu: 4 Kč – prvních 25 m2 pozemku, 2 Kč – zbytek výměry nad 25 m2
celkem 16,- / rok + inflační doložka aktualizovaná každý 1. leden
Diskuze zahájena v 14:17:44
V 14:18:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje pronájem části pozemku p.č. 4740/1 o výměře cca 1x4 m v k.ú. Hrušovany
nad Jevišovkou panu ██████████████████████████████████████████████████
████████████████ za cenu 16,-/rok + inflační doložka aktualizovaná ke každému
1.lednu.
Hlasování
pro: (3) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (1) Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-317-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:18:19

14. Pronájem části pozemku p.č. 86/1 o výměře 175 m2 (bod číslo
7)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:18:26

Důvodová zpráva:

Věc: pronájem části pozemku p.č. 86/1 o výměře cca 175 m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou
Druh pozemku : zahrada
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žadatel: ███████████████████████████████████████████████████████████

Žadatel žádá o pronájem části pozemku p.č 86/1 o výměře cca 175 m2 k vybudování přístupové cesty
k domu.
Žadatelka žádá o pronájem opakovaně, naposledy 30.5.2022.
Vzhledem k udržitelnosti u projektu "parkoviště v multimodálním přestupním uzlu Hrušovany nad
Jevišovkou" nebylo možné žádosti do 1.11.2023 (ukončení projektu) vyhovět.
RM usnesením UR-280-19/24 ze dne 30.9.2024 schválila záměr pronájmu
na úřední desce bylo vyvěšeno od 2.10.2024 do 18.10.2024

cena : 7 Kč/m2 + DPH tedy 7x 175m2
celkem tedy : 1225 Kč/rok + DPH + inflační doložka aktualizovaná vždy k 1. lednu.
Diskuze zahájena v 14:18:27
Jedná se o pronájem části pozemku paní ███████ . (pronájem od parkoviště k bráně
žadatelky).Žadatelka se o tento pozemek stará.
V 14:18:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje pronájem části pozemku p.č. 86/1 o výměře cca 175 m2 v k.ú. Hrušovany
nad Jevišovkou paní███████████████████████████████████████████████████
███████████za cenu 1225Kč/rok + DPH + inflační doložka aktualizovaná každého 1.
ledna. █
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-318-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:19:01

15. Narovnání nájmu pozemku pro podnikatelskou činnost (bod
číslo 8)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:19:12

Důvodová zpráva:

RM v usn UR-284-19/24 schválila záměr úpravy předmětných nájemních smluv na novou výši
pronájmu a dále navýšení nájmu každoročně o poslední známou roční míru inflace.

na úřední desce bylo vyvěšeno od 3.10.2024 do 21.10.2024.

Jedná se o :

lokalita parcelní
číslo

výměra v
m2 dosavadní výše/ročně nový výměr nová výše

ročně nájemce
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nám. Míru 91/23 20 2400,- 1000,-/měsíc 12 000,-
█████
█████

█

nám. Míru 52/1 10 6000,- 500,-/měsíc 6000,- █████
██

nám. Míru 91/1 31,5 1575,- 1575,-/měsíc 18 900,-
█████
█████

█

nám. Míru 91/23 20 5760,- 1000,-/měsíc 5000,- /nájem
od 1.5.-30.9./

█████
████

Nádražní 3456/5 36 4320,- 1800,-/měsíc 21 600,- █████
██

Diskuze zahájena v 14:19:13
██████████████████ informovala radní ohledně narovnání nájmu pozemku pro podnikatelskou
činnost na náměstí Míru.
Radní diskutovali ohledně tabulky viz níže, datum od 1.1.2025, 50 Kč/měsíčně.
Tento záměr byl vyvěšen na úřední desku. Žádné námitky město neobdrželo.
V 14:23:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje úpravu předmětných smluv od 1.1.2025 na novou výši pronájmu a dále
navýšení nájmu každorodně o poslední známou roční míru inflace.

lokalita parcelní
číslo

výměra v
m2 dosavadní výše/ročně nový výměr nová výše

ročně

nám. Míru 91/23 20 2400,- 1000,-/měsíc 12 000,-

nám. Míru 52/1 10 6000,- 500,-/měsíc 6000,-

nám. Míru 91/1 31,5 1575,- 1575,-/měsíc 18 900,-

nám. Míru 91/23 20 5760,- 1000,-/měsíc 5000,- /nájem
od 1.5.-30.9./

Nádražní 3456/5 36 4320,- 1800,-/měsíc 21 600,-

Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-319-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:23:20

16. Úprava cen nájmů majetku města Hrušovany nad Jevišovkou
(bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:24:32
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Důvodová zpráva:

RM v usn UR-283-19/24 schválila záměr úpravy cen nájmů majetku města Hrušovany nad
Jevišovkou, a to každoročně o poslední známou roční míru inflace.
Na úřední desce bylo vyvěšeno od 3.10.2024 do 21.10.2024.
Diskuze zahájena v 14:24:33
Jedná se o úpravu cen nájmů o poslední známou roční míru inflace.
Záměr byl vyvěšen na úřední desce.
V 14:25:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje úpravu cen nájmu majetku města Hrušovany nad Jevišovkou od 1.1.2025 a
to každoročně o poslední známou roční míru inflace.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-320-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:25:14

17. Záměr pronájmu části pozemku 4736/46 o výměře 38 m2 (bod
číslo 10)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:25:22

Důvodová zpráva:

Žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████
██
druh pozemku: ostatní plocha
územní plán: Br – plochy bydlení v rodinných domech
inženýrské sítě: ne

žadatel žádá prodej pozemku parc.č. 4736/46 o výměře 38m2. Pozemek se nachází u domu bydliště
žadatele.
Diskuze zahájena v 14:25:23
Jedná se o žadatele ███████████████████
Město má parkoviště vybudované pro všechny občany - veřejné parkoviště. Z tohoto důvodu město
tento záměr pronájmu neschválili.
V 14:28:01 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje záměr pronájmu části pozemku p.č. 4736/46 o výměře cca 38 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou panu██████████████████████████████████████████
████████████████████████████
Hlasování
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pro: (0)
proti (4) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:28:10

18. Záměr prodeje části pozemku p.č. 5958/1 o výměře 20 m2 (bod
číslo 11)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:28:21

Důvodová zpráva:

Žadatel:█████████████████████████████████████████████████████████████
████████████████████████
druh pozemku: ostatní plocha
územní plán: Pv – plochy veřejných prostranství
inženýrské sítě: ano

Žadatel žádá o prodej části pozemku parc.č. 5958/1 o výměře cca 20 m2 na ulici Mlýnská.
O odprodej pozemku žadatel žádá z důvodu možnosti vybudování krytého stání před domem ve
vlastnictví žadatele.
Diskuze zahájena v 14:28:22
██████████████████ informovala radní, že se jedná se o rodinný domek na ulici Mlýnské, kde
si žadatel chce vybudovat kryté parkovací stání a to napůl se svým sousedem.
Na pozemku jsou vybudovány inženýrské sítě (plynovod).
Z důvodu , že se jedná o veřejného prostranství a vede zde plynovod, radní záměr prodeje
neschválili.
V 14:33:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 5958/1 o výměře cca 20 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou panu ██████████████████████████████████████████
█████████████████
Hlasování
pro: (1) Jiří Strnad
proti (3) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:33:29

19. Záměr prodeje pozemků p.č. 12570 o výměře 14 m2, p.č.
4832/56 o výměře 34 m2 a p.č. 12564 o vým. 140 m2 (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:33:41

Důvodová zpráva:

Žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████
██████
druh pozemku: ostatní plocha
územní plán: DS- plochy dopravní infrastruktury - silniční, PV- plochy veřejných prostranství
inženýrské sítě: ano

Žadatel žádá prodej pozemku p.č. 12570 o výměře 14 m2, p.č. 4832/56 o výměře 34 m2 a p.č. 12564
o vým. 140 m2
Pozemky se nachází za a před domem žadatele.
Diskuze zahájena v 14:33:43
Radní diskutovali nad mapou. Jedná se o část příjezdu k úpravně vody p. č. 12564 (v územní plánu
plánovaná jako cesta).
Úkol ██████████████████: Kontaktovat žadatelku paní ██████████████████ k
upřesnění informací.
V 14:40:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje záměr prodeje pozemků p.č. 12570 o výměře 14 m2, p.č. 4832/56 o výměře
34 m2 a p.č. 12564 o vým. 140 m2 v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou █████
████████████████████████████████████████████████████████
Hlasování
pro: (0)
proti (0)
zdržel se: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:41:33

20. Žádost o krátkodobou výpůjčku - Čertovina na zámku (bod
číslo 13)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:41:52

Důvodová zpráva:

Věc: žádost o krátkodobou výpůjčku zámku v Hrušovanech nad Jevišovkou
Druh pozemku: zámek a prostor kolem zámku a před zámkem a části veřejného prostranství
Žadatel: Spolek pro hrušovanský zámek, IČ: 07479964
Datum podání: 08.10.2024
Účel: VII. Ročník Čertoviny na zámku, termín : 7.12.2024 - 8.12.2024

výpůjčka se týká:
- objektu č.p.1 na pozemku parc. č. st. 1/1 o výměře 694 m2,
- části pozemku p.č. 2/2 o výměře cca 5000m2 (zámek a prostor kolem zámku a před zámkem)
vše v kat. Území Hrušovany nad Jevišovkou zapsané v LV 10001
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- části veřejného prostranství pozemku p.č. 17 o výměře 2380 m2 – alej v parku,
- část p.č. 9/1 o výměře cca 25 m2
- část p.č. 3546/131 o výměře cca 600 m2 – parkoviště u zámku a přístupová komunikace k zámku
vše v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou
- vypůjčení el. rozvaděče, prodlužovacích přívodů a stojanů na odpadkové pytle v množství které
bude možno poskytnout.
- souhlas o umístění reklamních bannerů případných sponzorů na vypůjčených pozemcích v den akce
Diskuze zahájena v 14:41:53
Tajemník a místostarostka nahlásili podjatost. Nesmí být narušen průběh stavby. Vše konzultovat se
stavbyvedoucím.
V 14:42:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje krátkodobou výpůjčku zámku v Hrušovanech nad Jevišovkou a dotčených
pozemků, el. rozvaděče a stojanů na odpadky a souhlasí s umístěním reklamních bannerů
v den akce VII. ročníku „Čertovina na zámku“ a pověřuje starostku města podpisem
příslušného souhlasu.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-321-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:42:56

21.Žádost o krátkodobou výpůjčku - Adventní svařáček (bod číslo
14)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:43:06

Důvodová zpráva:

Spolek dvě rybky žádá o výpůjčku části pozemku p.č. 3456/64 za účelem pořádání akce „Adventní
svařáček“ ve dnech 8.12.; 15.12. a 22.12.2024 (neděle).
část pozemku p.č. 3456/64 o výměře cca 65 m2
dále žádají o :
- výpůjčku prodlužovacího kabelu + rozvaděče
- výpůjčku panelu k zakrytí elektrických kabelů v počtu kusů 4
- výpůjčku odpadkových košů v počtu kusů 4
- výpůjčku pivních setů v počtu kusů 8
Žádají také o možnost připojení k el. energii.
(V předchozích letech bylo pořadatelům poskytnuto připojení s podružným měřením = fakturace
skutečně odebrané energie dle aktuálního tarifu.
Vyčíslení výpůjčky pozemku:
Podpora de minimis za rok 2023 byla dle ceníku pro kulturní akci = 390 Kč (3 dny)
(20 Kč/m2/den - stánek pro prodej – dle záboru veřejného prostranství, část pozemku p.č. 3456/64 o
výměře cca 65 m2 =1300 * 3 =3 900 Kč, 2 Kč/m2/den – kulturní akce = 130 *3 = 390 Kč)



18 / 34

V rámci publicity je při výpůjčce pozemku poskytnut baner se znakem města.
Diskuze zahájena v 14:43:07
Radní neschválili výpůjčku rozvaděče a to z toho důvodu, že dojde k napojí přímo z venkovní skříně
Centrál, který byl k těmto účelům zřízen, a také se nebudou potřebovat přejezdy (panely k zakrytí
elektrických kabelů v počtu kusů 4).
V 14:45:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje výpůjčku části pozemku p.č. 3456/64 o výměře cca 65 m2 v k.ú. Hrušovany
nad Jevišovkou Spolku dvě rybky, Nádražní 690, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou, IČO:
08776652 ve dnech: 8.12.2024, 15.12.2024 a 22.12.2024 a za podmínek uvedených v
zápise.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-322-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:46:33

22. Žádost o krátkodobou výpůjčku - Hrušovany open Z.S. (bod
číslo 15)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:46:56

Důvodová zpráva:

Spolek Hrušovany OPEN z.s. žádá o výpůjčku pozemku p.č. st. 1156 a parely č. 4/16 za účelem
pořádání sportovně kulturní akce „Hrušovany Open“, která se má konat 23.5. - 25.5. 2025 .
Výpůjčka je žádána v termínu 22.5 – 26.5.2025 pro přípravu a úklid.
Mimo samotného areálu skateparku žádají o výpůjčku "spodní zkušebny"
Žádají také o možnost připojení k el. energii
žádost o výpůjčku :
- el. rozvaděče
- světel 2ks
- pivní sety 30 ks
- trojnožky na odpadkové koše 5 ks
- prodlužovací kabely na elektřinu 4ks.
Jedná se o krátkodobý pronájem, nemusí být zveřejněn na úřední desce
Ceník dle záboru veřejného prostranství: 2 Kč/m2/den – kulturní akce
Diskuze zahájena v 14:46:57
Radní schválili výpůjčku 25 pivních setů (některé sety jsou poškozené) a neschválili výpůjčku spodní
zkušebny z důvodu toho, že jsou zde uskladněny městské věci.
V 14:49:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje výpůjčku části pozemku p.č. 4/16 o výměře 890 m2 v k.ú. Hrušovany nad
Jevišovkou Hrušovany OPEN z.s., IČO: 174 19 395, dne 22. 5. - 26. 5. 2025 pro pořádání
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sportovně-kulturní akce „Hrušovany Open“, za podmínek uvedených v zápise.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-323-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 30. 6. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:49:46

23. Revokace usnesení UR-28-2/24 (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:49:52

Důvodová zpráva:

Z důvodu nespolupráce původně vybraného dodavatele dle usn. RM č. UR-28-2/24 bylo nutné oslovit
pro vyhotovení PD pro výstavbu parkovacího plochy ulice Boční firmu Silniční vodohospodářská
projekce, Těšetice 204, 671 61 Prosiměřice, IČ: 119 15 544.
Cenová nabídka na vyhotovení PD je přiložena v příloze.
Diskuze zahájena v 14:49:53
Jedná se o projekt na ulici Boční - parkovací místa. Z důvodu, že projektant s městem
nekomunikoval, došlo k vypovězení smlouvy a město oslovilo jiného projektanta.
V 14:50:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
Rada revokuje usnesení UR-28-2/24.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-324-21/24 a bylo jím revokováno usnesení
UR-28-2/24
zodpovídá:
termín: IHNED (6. 11. 2024)

V 14:51:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje cenovou nabídku společnosti Silniční vodohospodářská projekce, Těšetice
204, 671 61 Prosiměřice, IČ: 119 15 544 vyhotovení PD "parkovací plocha ul. Boční v ceně
48.000,- Kč (neplátce DPH).
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)



20 / 34

nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-325-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:51:55

24. Karavanové stání (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:52:06

Důvodová zpráva:

Nabídka vytvoření karavanového stání v celkové částce 288 464 Kč včetně DPH.
Z toho :
218.400 Kč - Camper system s placeným odběrem vody a elektřiny
20 000 Kč - náklady na dopravu, montáž, uvedení do provozu a zaškolení

doba doručení 8 týdnů od objednání, prvky pro zemní práce (základy a rošty) jsou dodávány do 5
týdnů od objednávky
Diskuze zahájena v 14:52:07
Proběhla schůzka s paní ██████████ z územního plánování Znojmo.
Jedná se o pozemky v blízkosti rodinných domů.
Radní diskutovali ohledně provozního řádu karavanového stání.
V 14:59:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje nabídku firmy Park4Camper s.r.o. a pověřuje starostku k podpisu
objednávky za celkovou částku 288 464 Kč s DPH.
Hlasování
pro: (3) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (1) Josef Smolík
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-326-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 30. 6. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:59:12

25. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330075736/001-
GPM (bod číslo 32)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:00:03

Důvodová zpráva:
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Společnost EG.D, a.s. žádá o schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene pro stavbu „Hrušovany
n./J.,FIPS+město př.kNN 8xBD“ na pozemcích města parc.č. 12767/7, 1957/2, 1983/49, 1983/50,
1983/53, 1983/54, 1983/55, 1983/56, 1983/57, 2346/2, 2346/21, 4523/1, 4697/16, 4736/71, 4736/72,
4736/76, 4737/1, 5872/3, 5946/1, 5946/5, st.1653 a st. 1654 v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou.
Výše úhrady za zřízení věcného břemene činí 2.000,- Kč bez DPH. O zřízení věcného břemene byla
dne 29.12.2021 uzavřena smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene. Smlouva o zřízení
věcného břemene je přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 15:00:04
Jedná se o zřízení věcného břemene - zrealizováno, zaměřeno a poté by došlo k podepsání věcného
břemene.
V 15:00:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330075736/001-GPM na
pozemcích města parc.č. 12767/7, 1957/2, 1983/49, 1983/50, 1983/53, 1983/54, 1983/55,
1983/56, 1983/57, 2346/2, 2346/21, 4523/1, 4697/16, 4736/71, 4736/72, 4736/76, 4737/1,
5872/3, 5946/1, 5946/5, st.1653 a st. 1654 v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou, se
společností EG.D, a.s., IČO: 28085400, pro stavbu „Hrušovany n./J.,FIPS+město př.kNN
8xBD“ a pověřuje starostku města podpisem předmětné smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-327-21/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:00:37

26. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330074084/001-
GPM (bod číslo 33)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:00:45

Důvodová zpráva:

Společnost EG.D, a.s. žádá o schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene pro stavbu „Hrušovany
n./J.,██████████████████ přkNN“ na pozemcích města parc.č. 12376, 5948/1 a 5950/8 v kat.
území Hrušovany nad Jevišovkou. Výše úhrady za zřízení věcného břemene činí 2.000,- Kč bez DPH.
O zřízení věcného břemene byla dne 25.10.2021 uzavřena smlouva o smlouvě budoucí o zřízení
věcného břemene. Smlouva o zřízení věcného břemene a GP jsou přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 15:00:46
V 15:01:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330074084/001-GPM na
pozemcích města parc.č. 12376, 5948/1 a 5950/8 v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou,
se společností EG.D, a.s., IČO: 28085400, pro stavbu „Hrušovany n./J.,██████████████
████ přkNN“ a pověřuje starostku města podpisem předmětné smlouvy.
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Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-328-21/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:01:22

27. Dodatek č.1 ke SoD na akci ,,Dětské hřiště na ulici Sadová v
Hrušovanech nad Jevišovkou“ (bod číslo 34)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:01:32

Důvodová zpráva:

RM je předkládán k projednání dodatek č.1 ke SoD k akci „Dětské hřiště na ulici Sadová v
Hrušovanech nad Jevišovkou“. Dodatek č.1 řeší nový termín dokončení, nová místa realizace a
navýšení ceny díla o 0,50,- Kč bez DPH. Přílohou materiálu je návrh dodatku č.1 včetně upravené
nabídky.
Diskuze zahájena v 15:01:33
Navýšení o 0,50 Kč bez DPH vzniklo z důvodu vyhození obrubníků a pryžové gumy, nahrazeno
štěpkou. V dodatku uvedeny dvě nové parcelní čísla, na kterém je nyní hřiště umístěno.
V 15:02:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje Dodatek č.1 ke SoD k akci „Dětské hřiště na ulici Sadová v Hrušovanech
nad Jevišovkou“ s firmou MONOTREND s.r.o., IČO: 29320313, se sídlem Jamné 34, 666 01
Tišnov. RM pověřuje starostku města podpisem předmětného dodatku.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-329-21/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:03:06

28. Dodatek č.1 ke smlouvě o právu provést stavbu (bod číslo 35)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:03:16
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Důvodová zpráva:

Na základě dohody obou smluvních stran zaslala společnost Lidl Česká republika s.r.o. návrh
dodatku č.1 ke smlouvě o právu provést stavbu. Dodatek včetně všech příloh je součástí materiálu.
Diskuze zahájena v 15:03:17
██████████████ informuje radní ohledně toho, že na minulých radách bylo řečeno, že Lidl
nebude stavět kanalizaci, ale kanalizaci vybuduje město a také , že Lidl přispěje finanční částku 3,7
mil. Kč. Lidl poslal návrh dodatku. Tento dodatek radní podrobně probrali.
Lidl vycházel z výšek , které jim dali TS. Diskuze na téma hloubka toku na přečerpávačce.
Starostka nahlásila podjatost.
V 15:13:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o právu provést stavbu ,,Prodejna Lidl Hrušovany
nad Jevišovkou“ se společností Lidl Česká republika s.r.o. a pověřuje starostku města
podpisem předmětného dodatku.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-330-21/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:13:31

29. Žádost o finanční příspěvek (bod číslo 36)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:13:47

Důvodová zpráva:

Pan ███████████████████████████████████████████ v Hrušovanech nad Jevišovkou,
žádá o proplacení výdajů spojených s vybudováním části vydlážděného sjezdu na městském pozemku
před jeho domem. Žádost je přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 15:13:48
███████████████informoval radní, že žadatel pan ███, ulice Drnohlecká požádal o finanční
příspěvek na dobudování nájezdu mezi městským chodníkem a jeho parcelou. Část nájezdu se
nachází na městském pozemku (žadatel žádá o příspěvek na zámkovou dlažbu a štěrk, jednalo by se
o 7 m2).
Převýšení mezi novým chodníkem a sjezdem žadatele město použilo štěrk ze svého.
Radní tento materiál odročili a to z důvodu zjištění ceny dlažby a způsobu platby.
V 15:25:17 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "I. Šalomon") v
tomto znění:
RM odročuje finanční příspěvek panu ██████████████████████████████████████
██████████████████████████████, za vybudování části vydlážděného sjezdu na
městském pozemku před jeho domem.
Hlasování
pro: (3) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
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proti (1) Jiří Strnad
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-331-21/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:25:32

30. Výsadba stromů v Hrušovanech nad Jevišovkou - poptávkové
řízení (bod číslo 24)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:27:54

Důvodová zpráva:

Výsadba stromů v intravilánu města Hrušovany nad Jevišovkou - poptávkové řízení po 55 ks stromů,
které budou vysazeny:

Lokalita:
- Dětské hřiště Příční
- u kostela - socha sv. Štěpána, parkoviště, za kostelem
- ulice Kostelní, ulice Luční, ulice Mlýnská, ulice Západní, ulice Rudé Armády, ulice Nádražní

Druhy výsadby:
Počet
ks Latinský Taxon Český taxon Výška Šířka Místo

4 Prunus Avium
Plena Třešeň ptačí 8-12 Příční – hřiště zelené listy

3
Acer Norweigan
Sunset
Kiethsform

Javor 10 7 Příční – hřiště
zelené barvy, na
podzim oranžové až
červené

2 Prunus
Schmittii

Třešeň
Schmittova 10 Příční – hřiště

tmavězelené listy do
žlutooranžova na
podzim

2 Robinia Purple
Robe

Akát purple
robe 5-8 2-4 u sochy sv.

Štěpána
zelené listy, růžové
květy

3 Robinia Purple
Robe

Akát purple
robe 5-8 2-4 Kostelní –

trojúhelník
zelené listy, růžové
květy

3 Prunus
Yedoensis Višeň jedoská 8-12 Luční

zelené listy, oranžová
a červená na podzim,
bílý květ

1 Prunus Okame Třešeň okrasná
Okame 3-5 Mlýnská –

Trojúhelník

zelené listy, na
pozdzim oranové a
červené barvy, růžový
květ



25 / 34

3 Prunus Serulata
Royal burgundy

Třešeň pilovitá,
plnokvětá 4-6 Mlýnská za

bytovkama
červené listy, růžové
květy

5 Prunus Serulata
Kanzan

třešeň pilovitá,
Kanzan 5-10

Západní – vjezd
a před
bytovkama

zelené listy, růžové
květy

4 Acer Pacific
Sunset

Javor pacific
sunset 10 6 ulice Západní –

hřiště
zelené listy,na podzim
červená, žlutá,
oranžová, nekvete

1 Robinia Purple
Robe

Akát purple
robe 5-8 2-4 u kostela za

lavičkou
zelené listy, růžové
květy

1 Prunus
Yedoensis Višeň jedoská 8-12 za kostelem

zelené listy,oranžová
a červená na podzim,
bílý květ

1 Robinia Purple
Robe

Akát půrple
robe 5-8 2-4 u haly za

lavičkou
zelené listy, růžové
květy

3 Prunus Avium
Plena

Třešeň ptačí
Plena 8-12 u haly zelené listy

5 Prunus Okame Třešeň okrasná
Okame 3-5 ulice Rudé

Armády

zelené listy, na
podzim oranžově
červené barvy, růžový
květ

14 Prunus Serulata
Royal burgundy

Třešeň pilovitá,
plnokvětá 4-6 pokračování

Nádražní ulice
červené listy, růžové
květy

Celkem 55 stromů.

Oslovené firmy:
Agro Brno - Tuřany, a.s., Brno - nepodali nabídku
Daniel Hudec, Nový Přerov - z kapacitních důvodů nepodal nabídku
KAVYL, spol. s r.o. - podali nabídku
Kaisler s.r.o., Brno - podali nabídku
Julius Musil, Hrušovany nad Jevišovkou - nepodal nabídku ze zdravotních důvodů
GOZ GARDEN s.r.o. - neoslovená firma, ale podala nabídku

Požadavky:
- 55 ks dřevin o velikosti kmínku 12-14 cm
- od vykopání jámy až po osazení upevňovací konstrukce kůly, protikořenová fólie, doprava, výsadba
- do každé jámy půdní kondicionér, hydrogel
- ke každé dřevině 3 ks dřevěných kůlů a kmínek stromu obalit rákosem a ke každému stromu
závlahovou mísu štěpky

Podané nabídky:

Datum podání Firma Sídlo IČ Cena včetně 21
% DPH

1 10.10.2024 Kaisler s.r.o. Brno IČ 25523406 374 253,00 Kč Nejvýhodnější
nabídka

2 14.10.2024 Kavyl, spol. S r.o. Mohelno IČ 49975358 474 053,80 Kč

3 14.10.2024 GOZ GARDEN
s.r.o. Brno IČ 05744164 603 487,50 Kč
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Diskuze zahájena v 15:27:55
██████████████████ informovala radní ohledně výsadby stromů (obvod kmene 12-14 cm).
V 15:29:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje nejvýhodnější nabídku na výsadbu stromů v katastrálním území Hrušovany
nad Jevišovkou od Kaisler s.r.o., IČ 25523406 za cenu 374 253 Kč včetně 21 % DPH
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-332-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 28. 10. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:29:12

31. Odpady textilu (bod číslo 40)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:29:18

Důvodová zpráva:

Povinnost obcí nejpozději od 1. ledna 2025 je zajistit oddělené soustřeďování textilních odpadů.
Již máme po městě umístěné kontejnery na textil:

Kapslové kontejnery:
ul. Hřbitovní, ulice Mlýnská, ulice Na Vršku

Penguin box sestava:
ul. Nerudova

Danou záležitost jsem řešila se svozovou firmou FCC Česká republika s.r.o., která nám nabídla i
likvidaci textilu na sběrném dvoře do kontejnerů tzv. klecí.

cenová nabídka na likvidaci textilu od FCC:
zasílám cenovou kalkulaci pro likvidaci textilu ze zastřešeného kontejneru M15 umístěného ve
sběrném dvoře v Hrušovanech nad Jevišovkou.
Pronájem kontejneru 2.400,- Kč/měsíc
Cena za dopravu na trase Miroslav – Hrušovany nad Jev. – Brno, Líšeňská – Hrušovany nad Jev. –
Miroslav 5.800,- Kč
Likvidace textilu 2.800 Kč/tuna
Manipulace 900,- Kč/hod.
Likvidace textilu přes FCC je příliš nákladné oproti nabídce od TextilECO

cenová nabídka od TextilEco a.s.IČ 28101766
- odměnu ve výši 1.500,- Kč + DPH (slovem: jeden tisíc pět set korun českých) za 1 (jeden) vyvážený
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kontejner v městě za každý jeden rok. V příloze je umístěn návrh smlouvy. Smlouvu lze vypovědět
bez udání důvodu.

Navýšení počtu kontejnerů na textil:
- ul. Zahradní
- ul. Nádražní

Celkem 5 kontejnerů, za které budeme platit = 7500 Kč + 21 % DPH = 9075 Kč/rok
Diskuze zahájena v 15:29:19
██████████████████ informovala radní ohledně toho, že od ledna 2025 se musí odděleně
soustřeďovat textil. V současné době se textil odevzdává do objemového odpadu i mimo kontejnery,
které jsou po městě.
Městu přišly dvě nabídky a to od společnosti FCC , která je příliš nákladná (pronájem kontejneru
2400 Kč za měsíc+ doprava 5 800Kč, likvidace 1 tuny 2 800Kč), oproti firmě TextilEco, která by
žádala částku 1500Kč za jeden kontejner (nádobu na textil) + 2 schránky přidání boxu na balíčky
(např. jako zásilkovna).
V 15:34:17 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje Smlouvu o umístění a provozování kontejnerů s TextilEco a.s., IČ 28101766,
Dřevařská 1418/17, 690 01 Boskovice za cenu 7500 Kč + 21 % DPH
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-333-21/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 20. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:34:27

32. 2.stupeň základní školy Hrušovany nad Jevišovkou - zeleň (bod
číslo 30)
Předkladatel: Mgr. Blanka Soukupová, zpracovatel Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:37:31

Důvodová zpráva:

Žádáme tímto o povolení k odstranění jednoho vzrostlého stromu - borovice, z prostranství před
hlavním vchodem budovy 2. stupně, na ulici Nádražní 461. Strom opakovaně narušuje rovnost
pochozí plochy před budovou. V posledních letech byl chodník opakovaně opravován, situaci to však
dlouhodobě neřeší.
Žádost podáváme z důvodu zajištění bezpečné chůze.
Diskuze zahájena v 15:37:32
██████████████████ informovala radní, že se jedná o strom - borovice u silnice.
Radním předestřeny fotografie.
Borovice je zdravá proto radní pokácení tohoto stromu neschválili.
Chodník před budovou školy je každoročně před zahájením školního roku opraven.
V 15:37:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Blanka Soukupová") v
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tomto znění:
RM schvaluje pokácení borovice na pozemku parc.č. 3418/12 v kat. území Hrušovany nad
Jevišovkou.
Hlasování
pro: (0)
proti (4) Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:38:12
V 15:38:44 Ing. Eliška Volná podal procedurální návrh na přerušení jednání.
Jednání přerušeno 06.11.2024 v 15:38:49
Radní se odebrali na sportovní halu kde proběhlo taneční vystoupení dětí Mighty Shake a
dětí ze ZUŠ.

Jednání obnoveno 06.11.2024 v 17:01:07

33. Krytý bazén - pořízení UV lampy na odstranění vázaného chlóru
(bod číslo 25)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:03:55

Důvodová zpráva:
Kvůli novým přísnějším limitům na množství vázaného chlóru v bazénové vodě stanovených novou
vyhláškou (0,2 mg vázaného chloru / l vody) nedokáže nynější technologie bazénovou vodu upravit
tak, aby dlouhodobě splňovala podmínky vyhlášky. Tento problém je tak nutno rychle a operativně
řešit, nebo by mohlo dojít k uzavření bazénu ze strany KHS z důvodu nedodržování stanovených
norem. Řešením je osazení UV lampy, která odstraní vázaný chlór a zajistí, že bazénová voda bude
přísnější požadavky vyhlášky splňovat.
Byla oslovena společnost NAUTICA, spol . s r. o. Pekařská 56 BRNO 602 00, která se dlouhodobě o
technologii bazénu stará (opravy, výměny dosloužilých částí, apod.). Nabídka společnosti je v příloze
tohoto bodu.
Z popisu nabídky:
Pro zlepšení kvality bazénové vody a s ohledem na nové poznatky z oblasti desinfekce bazénových
vod nabízí rozšíření stávající technologie úpravy vody o desinfekci UV zářením. Desinfekční účinnost
UV záření je vyšší než chloru, vlastní desinfekce vody se děje mimo bazén, chlor je pak dávkován
pouze jako zdravotní zajištění vlastního bazénového tělesa, dávkování chloru je možno snížit na
minimální hodnotu, UV záření, je-li realizováno pomocí tzv. středotlakých lamp, při dávkách cca 600
J/m2 zajišťuje rozklad vázaného chloru v bazénové vodě. Organicky vázaný chlor vzniká při reakci
chloru s amonnými ionty, močovinou atd. Nová vyhláška stanovuje přísný limit 0,2 mg vázaného
chloru / l vody, snížení nebo odstranění vázaného chloru z vody má důsledek v tom, že prostředí
kolem bazénu se stane příjemnější. Voda obsahující min. množství vázaného chloru sníží u
koupajících dráždění měkkých tkání ( červené očí, dráždění sliznice nosohltanu, atd.), při nižší dávce
chloru to znamená i snížení koncentrace chloridů ve vodě, v neposlední řadě je to snížení nákladů na
dávkované chemikálie ( chlornan sodný, kyselina na úpravu pH vody).

Na druhou stranu se zvýší spotřeba el. energie. Úspornější tedy provoz zřejmě nebude, ale bazénová
voda bude splňovat přísnější normy.
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Dle nabídky budou náklady fakturovány nejdříve se zálohovou fakturou (cca 50% částky) a následně
po instalaci doplatek.
Diskuze zahájena v 17:03:56
V 17:06:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje nabídku společnosti NAUTICA, spol . s r. o. Pekařská 56 BRNO 602 00 ve
výši 387.380,- Kč bez DPH na instalaci desinfekce bazénové vody UV zářením.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-334-21/24
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 20. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:06:37

34. Poskytování bezpečnostních služeb - výběr nabídky (bod číslo
26)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:07:06

Důvodová zpráva:

Na základě pozitivních zkušeností s 3 měsíčním působením bezpečnostní agentury při dohledu nad
veřejným pořádkem (Obecní stráž) bylo provedeno poptávkové řízení na poskytnutí této služby v
délce trvání 1 rok.
Celkem bylo poptáno 5 společností, které by dle informací z jejich webových stránek měly být
schopny realizovat zakázku. Pro hodnocení byla zvolena cena za 1 den patrolace při 2 osobách po
dobu 5ti hodin + paušální náklady (vozidlo, dojezd na místo patrolace,...)
Nabídku podali dvě společnosti:
TRUE AGENCY SECURITY s.r.o., (TAS - Security), IČO:27709051, Pražská1539/7 66902 Znojmo -
patrola 2.700,- Kč bez DPH, paušál (vozidlo) 1.000,- Kč bez DPH - celkem 3.700,- Kč bez DPH
HP Corporation s.r.o., (Obecní stráž), IČO:21383332, Lidická 700/19, Brno 602 00 - patrola 2.300,-
Kč bez DPH, paušál (vozidlo) 1.397,- Kč bez DPH - celkem 3.697,- Kč bez DPH

Ke schválení je tak dle vyhodnocení skrze nabídkovou cenu předkládána Smlouva o poskytování
bezpečnostních služeb se společností HP Corporation s.r.o. Předpokládaný objem zakázky za rok je
964.917,- Kč bez DPH při patrolaci 5 dní v týdnu.
Diskuze zahájena v 17:07:07
Tajemník informoval radní, že ve výběrovém řízení město poptalo 5 firem a nabídku podaly pouze
dvě firmy.
Firma HP Corporation s.r.o. město již spolupracovalo jako s obecní stráží akorát pod jinou
společností Synerco. Předpokládaná cena za rok je necelý 1 mil. Kč. Smlouva bude uzavřena na rok.
Za dobu nepřítomnosti OS se navyšuje počet stížností na situaci v parčíku za radnicí, v
zámeckém parku, na náměstí, ....
V 17:11:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
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RM schvaluje nabídku společnosti HP Corporation s.r.o., IČO:21383332, Lidická 700/19,
Brno 602 00 na poskytování bezpečnostních služeb v ceně 3.697,- Kč bez DPH za 1 den
patrolace a pověřuje starostku města podpisem předmětné smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-335-21/24
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 20. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:11:48

35. Sportovní hala - návrh na úpravu otevírací doby o vánocích
(bod číslo 27)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:12:12

Důvodová zpráva:

Zaměstnanci sportovní haly žádají o zvážení otevírací doby přes vánoční svátky (uzavření haly).
A to o dny 23.12. a 26. 12.
23.12. budou prázdniny děti budou doma. hala by byla skoro prázdná.
26.12. je druhý svátek vánoční a obě zaměstnankyně by byly rády doma s rodinou.
Dle rezervačního systému 23.12. je hala využívána jen minimálně. 26.12. je využívána volejbalisty
pro turnaj (letos však zatím dle pracovníků haly nebyl nahlášen).

Hala je jinak zavřená přes svátky 24. a 25.12. a dále 31.12. a 1.1.
Krytý bazén, jiné obdobné zařízení města, má zavřeno stejně + právě ještě 23.12. a 26.12., Pokud by
se tedy úprava schválila, byly by termíny uzavření přes vánoční svátky stejné.
Diskuze zahájena v 17:12:13
Z rezervačního systému bylo zjištěno, že 26.12. je hala využívána proto radní schválili uzavření
sportovní haly a to 23.12.2024.
V 17:17:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje uzavření sportovní haly dne 23.12.2024.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-336-21/24
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 20. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:18:07
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36. Zápis z jednání Valné hromady DSO CS BV č. 2/2024 (bod číslo
28)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:21:56

Důvodová zpráva:

Předkládám radě města na vědomí zápis z jednání Valné hromady DSO CS BV č. 2/2024 konané dne
24.9.2024 v 9 hodin v Židlochovicích.

Příloha: zápis z jednání Valné hromady DSO CS BV ze dne 24.9.2024
Diskuze zahájena v 17:21:57
Starostka informovala ohledně zápisu z Valné hromady DSO BV , kde byly probírány Hrušovany n. J.
a částka kolik bude stát cyklostezka.
Rada bere materiály předložené k bodu č. 28 - Zápis z jednání Valné hromady DSO CS BV č.
2/2024 na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:24:22

37. Žádost o uzavření školní jídelny Základní školy Hrušovany nad
Jevišovkou, v době vánočních prázdnin (bod číslo 29)
Předkladatel: Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:24:30

Důvodová zpráva:

Žádáme tímto o povolení uzavřít školní jídelnu na období od 23.12.2024 do 3.1.2025.

Důvod : čerpání dovolené v době vánočních prázdnin
Diskuze zahájena v 17:24:31
V 17:24:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Blanka Soukupová") v
tomto znění:
RM schvaluje žádost o uzavření školní jídelny na období 23.12.2024 do 3.1.2025.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-337-21/24
zodpovídá:
termín: IHNED (6. 11. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:25:06

38. Základní škola (bod číslo 39)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná , zpracovatel Ing. Eliška Volná
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:25:11

Důvodová zpráva:

Ředitelka ZŠ Hrušovany nad Jevišovkou předkládá RM Inspekční zprávu České školní inspekce, která
působila na zdejší ZŠ ve dnech 11.6.-13.6.2024. Tato zpráva byla nejprve předložena členům Školské
rady dne 1.10.2024 na jejich zasedání.
Diskuze zahájena v 17:25:12
Rada bere materiály předložené k bodu č. 39 - Základní škola na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:29:39

39. Kalendáře 2025 (bod číslo 37)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:29:45

Důvodová zpráva:

Město Hrušovany nad Jevišovkou už posedmé připravuje 14 denní kalendář, který obsahuje termíny
svozu komunálních odpadů a termíny kulturních, sportovních a společenských akcí připravovaných
na rok 2025. Výtisk jednoho kusu kalendáře vychází na 81,71Kč včetně DPH.
Je potřeba stanovit prodejní cenu 1 ks kalendáře.

Diskuze zahájena v 17:29:46
Radní diskutovali nad prodejní cenou kalendářů, schválili 89 Kč za ks včetně DPH.
V 17:33:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
RM schvaluje prodej stolních kalendářů na rok 2025 za cenu 89 Kč/ks včetně DPH.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-338-21/24
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 20. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:34:11

40. Žádost o pronájem prostor sportovní haly (bod číslo 38)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:35:06

Důvodová zpráva:

Dne 24. 10. 2024 byla na město Hrušovany nad Jevišovkou zaslaná žádost zapsaného spolku
MIGHTY SHAKE ZNOJMO o pronájem prostor sportovní haly v Hrušovanech nad Jevišovkou v
termínu 24. - 26. 1. 2025 a 28. - 2.3. 2025, které by využili pro uspořádání soustředění.
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Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů:

Vyjádření sportovní haly: "Oba termíny máme na hale č. 2 a salonku volno. Za nás může akce
proběhnout".
Diskuze zahájena v 17:35:08
Mighty Shake žádají o poskytnutí pronájmu sportovní haly Hrušovany n. J. a to ve dvou termínech.
Podmínky - bude podepsané prohlášení o odpovědnosti. (přebírá se odpovědnost za prostory a lidi po
celou dobu soustředění).
V 17:37:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
RM Hrušovany nad Jevišovkou schvaluje pronájem sportovní haly č. 2 a salónku
zapsanému spolku Mighty Shake Znojmo v termínu 24.-26.1.2025 a 28.2.-2.3.2025 za
cenu 6.000,- Kč/jedno soustředění pro pořádání tanečního soustředění za podmínek
uvedených v zápise.
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-339-21/24
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 20. 11. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:37:36

41. Různé (bod číslo 31)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:39:06
Diskuze zahájena v 17:39:07
Starostka informovala radní ohledně toho, že v 15:30 hod. se odeberou na sportovní halu, kde
proběhne taneční vystoupení ZUŠ a Mighty Shake.
Radní si určili další termín RM, která proběhne hned po kontrolním dnu na zámku a to 18.11.2024 v
15 hodin a další RM ve středu dne 20.11.2024 ve 13 hodin.
RM projednala schválení odměny Sáře Bejlek.
Starostka informovala radní ohledně nového broukoviště v parku, v blízkosti tenisových kurtů.
Diskuze na plán zimní údržby ohledně aktualizace. Bude řešeno na valné hromadě.
Diskuze ohledně požárního řádu, proběhne preventivní kontrola požární ochrany.
Diskuze na téma vyhodnocení povodní pro ORP Znojmo, na které město pracuje. Bude řešeno na
valné hromadě TS.
Diskuze na téma reklamace Luční.
Diskuze na téma komunální odpad.
Dále proběhla diskuze ohledně kontroly usnesení kontrolním výborem.
Diskuze ohledně dalšího návrhu územního plánu Znojmo.
Celé komplexní pozemkové úpravy jsou k dispozici u zaměstnankyně ████████████████████
Diskuze ohledně opravené cesty - Hrabětická.
Starostka poděkovala přítomným radní za účast a ukončila zasedání.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:41:16
Jednání ukončeno 06.11.2024 v 18:41:35
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Ověřeno ověřovateli:

1)   20. 11. 2024 12:51  Ing. Eliška Volná, v.r.

2)   20. 11. 2024 11:30  Ing. Věra Vráblíková, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.

20. 11. 2024 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2024

http://www.usneseni.cz/

